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OR-RM.0012.2.4.2025 

 

 

Protokół Nr 1/25 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 27 stycznia 2025 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 9 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 9 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji pan Tomasz Skotnicki odczytał porządek posiedzenia, do którego 

nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Omówienie zagadnień związanych z gospodarowaniem mieszkaniowym zasobem 

Gminy Koronowo. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące Komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Omówienie zagadnień związanych z gospodarowaniem mieszkaniowym 

zasobem Gminy Koronowo. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Posiedzenie komisji opuścił radny Stanisław Gliszczyński, Krzysztof Gradek, Iwona 

Madziąg, Bogusław Guziński. Obecnych 5 członków komisji. 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Januszewska przedstawiła 

projekty uchwał: 

 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2025 – 2037. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie komisji wrócił radny Pan Bogusław Guziński. Obecnych 6 członków komisji. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na 2025 rok. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  udzielenia Województwu Kujawsko-Pomorskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie kosztów związanych z wykupem 

gruntów dla zadania pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej  

nr 244 w miejscowości Wtelno” i zawarcia w tej sprawie porozumienia pomiędzy Gminą 

Koronowo a Województwem Kujawsko-Pomorskim. 
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Projekt uchwały przedstawił pracownik Wydziału Finansowo- Budżetowego Pani Dominika 

Rybarczyk. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy placowi położonemu 

w miejscowości Mąkowarsko.  

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 27, położonej w miejscowości Gogolin. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu 

użytkowego usytuowanego w budynku przy ulicy Tucholskiej 1 w Koronowie.    

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Pani 

Agata Szulc przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany porozumienia z Miastem 

Bydgoszcz o powierzeniu zadań z zakresu opieki nad bezdomnymi psami z terenu Gminy 

Koronowo. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Agnieszka Radwan przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

 

4. Sprawy bieżące Komisji. 

Podjęto temat możliwości transmisji i utrwalania poprzez e-Sesję nagrań z posiedzeń 

komisji stałych Rady Miejskiej w Koronowie.  

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia o godzinie 11.45 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

        Przewodniczący Komisji                         Tomasz Skotnicki  

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda - Joras         /-/  Tomasz Skotnicki 

Wydział Organizacyjny – Biuro rady Miejskiej 


